
Minnesanteckningar från Normlösarådet 2007-11-13 
 
Närvarande:  
Helena Blackert (ordf), Gun Bremer (personal), Maria Pettersson (personal), Anna Andersson 
(rektor), Helena Vävinggren, Helena Ejerblom, Eva-Lotta Blomqvist, Maria Jarander, Camilla 
Svensson, Sofie Landelius 
 
Ordförande Helena B hälsade alla hjärtligt välkomna. Då det är några nya representanter så 
började vi med en kort presentation. 
  
§ 1  Val av sekreterare 
 Sofie Landelius valdes till sekreterare.  
 
§ 2  Val av justerare 
 Maria Petterson valdes till justerare. 
 
§ 3  Förra minnesanteckningarna 

Ordf. läste igenom de senaste minnesanteckningarna. En punkt handlade om enhetliga 
regler för skolresor, Anna skulle ta upp den frågan men har ej hunnit med det. Anna 
återkommer i denna fråga vid nästa möte. Ang. ljuståget så har det gått ut en lapp till 
samtliga skolbarn. Ljuståget är söndag 16/12 kl 16 i Normlösa kyrka. 

 
§ 4  Föräldrapunkt 

Ordf. Helena B tog upp Normlösarådets organisation, som finns dokumenterat på 
Normlösarådets hemsida (http://www.bypasset.se/normlosaskola/normlosaradet/ ).  
Hon presenterade en del ändringar som behöver göras och rådet enades om att texten 
bör ”lättas upp” lite. Helena B gör ett nytt förslag som mailas ut till samtliga i rådet. 
Beslut av den nya texten tas på nästa möte. 

 
Det kom upp synpunkter på det föräldramöte som hölls för skolan. Det blev för kort 
tid i klasserna, det upplevdes stressigt. Ett syfte med föräldramötet är att träffa 
klassens föräldrar och byta några ord, nu hanns inte det med. Att var och en tog med 
fika upplevdes också negativt. Förslag kom upp att t ex eleverna i årskurs 5 fixar fika 
och det de tjänar på det går till skolresa. Gun tar med frågan till arbetslaget. 
 
En föräldraföreläsning ihop med Veta skola om Internet diskuterades. 
 
Skolmaten diskuterades, är det någon förändring?, lagas mindre på plats är tidigare?, 
läggs mindre pengar på skolmaten? Det Anna visste hade förändrats är att mängden 
socker har minskats, t ex serveras inte längre kräm på dagis/fritids. Anna kollar upp 
och återkommer. För att få mer information om skolmaten så hänvisade Anna till Ester 
(som lagar maten i Normlösa) samt till Anne-Marie Leijon, ansvarig för skolmaten i 
Mjölby kommun.  
 
I Veta skola har de kamratstödjare, kan det vara något som kan införas i Normlösa 
skola? De elevsamtal som de har i klasserna är uppskattade. 
 
Skolkatalogen blev mycket uppskattad. 

 
§ 5  Elevråd 

Elevrådet hade haft möte idag och Anna redogjorde för läget. 
Elevrådet har varit på elevrådsutbildning, vilket var mycket uppskattat. 



Anna och Åsa som är ansvariga för elevrådet upplever att det lätt blir en klagomur och 
vill ändra på detta. De vill att elevrådet ska bli mer delaktigt, så de ska jobba med 
olika tema-uppgifter. Elevrådet ska ansvara för en jultemadag, de ska också hålla i 
talangjakten.  
Språket är fruktansvärt i skolan, detta ska de ta upp i elevrådet och ev jobba med det 
som tema. Elevrådsrepresentanterna ska vara goda förebilder i sina klasser. 
Många barn är dåliga på att hälsa, det ska de också ta upp i elevrådet. 
 

§ 6  FÖSA 
Senaste FÖSA-mötet hölls i Normlösa skola den 10/10. Protokollet finns att läsa här: 
http://www.mjolby.se/index.asp?sida=5381  
Nästa FÖSA-möte är tisdag 4 mars 2008 kl.18.30 i Lundbyskolan. 

 
§ 7  Personalens punkt 
 Förskolan: 

All personal har varit på utbildning i hjärt- och lungräddning. De ska fortsätta att hålla 
dessa kunskaper vid liv vid personalmöten.  
De arbetar vidare med Grön flagg- arbetet. Temat för detta år är Vatten. Det har varit 
Astrid Lindgren-vecka och då var en del barn till biblioteket i Skänninge, där det var 
sång, musik och högläsning. 
Det har bildats en ny gruppering, Skattkistan, som består av 5- och 6-åringar, totalt 15 
barn. De har bl.a. haft kompissamtal, de har tittat på Pelle Svanslös filmen och pratat 
kring hur man är mot varandra. De leker mycket lekar. De jobbar med språket. 
 
Hajarna (1-3A) berättar: 
Vi har nu arbetat klart med renjägartiden. Nu arbetar vi med bondestenåldern. Treorna 
har skrivit en egen pjäs om den tiden. Ettorna och tvåorna håller på att bygga långhus 
och odla mark. Vi har fortsatt med olika försök i tekniken, senast handlade det om att 
rena vätskor genom filtrering. Vi har läst en härligt spännande bok av Laura Trenter 
som högläsningsbok. Den heter ”Det brinner”. 
År 1 har blivit jätteduktiga på att läsa! 
År 2 har arbetat med dubbelteckning och några har börjat med skrivstil. 
År 3 har börjat med hemkunskap och har just avslutat arbetet med j-ljudet. 
På rasterna spelas det fotboll, byggs kojor, leks lekar och på tisdagar får Hajarna vara i 
clown-huset. 
 
Delfinerna(1-3B) berättar: 
När treorna var på Klämmestorpsskolan och hade slöjd och idrott hade vi i ettan och 
tvåan teknik. Vi undersökte häftapparater, byggde torn av små klossar, testade hur 
många saker vi kunde plocka i en plastpåse som satt fast på väggen med kludd, 
plockade isär en penna som blev 9 delar och var jättesvår att få ihop, samt några andra 
saker också. 
Varje dag har vi en jobbarstund då vi arbetar efter vår planering med matte och 
svenska. Matteboken är jätterolig. 
Efter Alla Helgons dag gjorde vi fönstertavlor med silkespapper som vi klistrade ett 
ljus på. 
 
År 4-5 berättar: 
Ma  överslagsräkning, mätning, mellanled 
No teknik 
Idrott   ny idrottslärare Björn 
 



Ansvarig för majblommorna ifrån skolan är Gun. 
 
Skolan åker till Ljungsbro simhall 7 december. 
 
Rådet beslöt att även i år så ska barnen få packa julklappar och skicka till behövande 
familjer. Hjärta till hjärta kommer den 23/11 och informerar. Elevrådets ordf. Andreas 
samt Åsa kommer åka in med kartongerna till Hjärta till hjärta. 

 
§ 8  Skolledningens punkt 

Nya tjänster: 
Björn Andersson, fritidspedagog, har börjat på fritids på Therese Lennartssons 
vikariat. Han pendlar från Husqvarna. Han har informerat barnen om att han har 
problem med balansen (genetisk skada). 
 
Jennica har fått en flicka och är nu barnledig. Cecilia Önnerth vikarierar för henne. 
 
Maria P går på en resurstjänst. Karin Svensson kommer in på den tjänsten vid nyår. 
 
Anna berättar att en ny skolplan håller på att tas fram. Den är nu ute på remiss. Hon 
delade ut ett ex till alla närvarande. Ev. synpunkter ska mailas till Anna senast 23/11. 
 
Normlösa och Veta skolas personal har varit på kick-off där arbetsmaterialet SET 
(Social och Emotionell Träning) presenterades. Det är ett arbetsmaterial för personal. 
På nästa möte kommer vi att få prova på en del övningar. 

 
§ 9  Våga vara vuxen 
 Inget speciellt diskuterades. 
 
§ 10  Bygdelaget 
 Fotbollsplanen behöver hyvlas innan den spolas för skridskoåkning. Camilla kontaktar  
 Fredrik Jegermalm i Bygdelaget. Frivilliga föräldrar spolar. 
 
§ 11  Övriga frågor 
  
 Nästa möte tisdag 5 februari 2008.  
 
Mejllista till elevrådets representanter (ej fullständig): 
 Anna Andersson (rektor)  aaa[snabel-a]mjolby.se 
 Gun Bremer (personal skolan)  gunbre[snabel-a]edu.mjolby.se 
 Marina Andersson (personal förskolan) marandno[snabel-a]edu.mjolby.se 
 Helena Blackert (ordf)  helena.blackert[snabel-a]liu.se 
 Helena Ejerblom (1-3A) helenaejerblom.mjolby[snabel-a]wasadata.net 
 Helena Vävinggren (1-3A) helena.vavinggren[snabel-a]tele2.se 
 Eva-Lotta Blomqvist (1-3B) el.blo67[snabel-a]hotmail.com 
 Camilla Svensson (4-5) casv[snabel-a]swipnet.se 
 Maria Jarander (Pärlan) maria[snabel-a]jarander.se 
 Sofie Landelius (Snäckan) sofie.landelius[snabel-a]bypasset.se 
 
 
---------------------------------------  ---------------------------------------- 
Sofie Landelius   Maria Pettersson 
Sekreterare    Justerare 


